

**WARNING** Combustible liquid. May cause an allergic skin reaction.

**Prevention:** Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Avoid breathing vapors. Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace. Wear protective gloves, protective clothing, eye protection and face protection. **Response:** IF ON SKIN: Wash with plenty of water. If skin irritation or rash occurs: Get medical attention. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. **Disposal:** Dispose of contents and container to an approved waste disposal plant.



See the **SDS** for more info at/Voir la **FDS** pour plus d'info au: **wurth.ca** or call/ou appelez: **1-800-263-5002**

Imported by/Importé par: **Wurth Canada Limited/Limitée**  
345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A1

**ATTENTION** Liquide combustible. Peut provoquer une allergie cutanée.

**Prévention:** Tenir à l'écart de la chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et de toute autre source d'ignition. Ne pas fumer. Éviter de respirer les vapeurs. Les vêtements de travail contaminés ne devraient pas sortir du lieu de travail. Porter des gants de protection, des vêtements de protection, un équipement de protection des yeux et du visage. **Intervention:** EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: Laver abondamment à l'eau. En cas d'irritation ou d'éruption cutanée: Consulter un médecin. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. **Élimination:** Éliminer le contenu et le récipient dans une installation d'élimination des déchets agréée.

PAPE 102/2023 | 893.150955 | V 7.0 | WHMIS 2015

# P55 PLUS

## Universal polish

## Poli universel



Net content/Contenu net:

# 980 mL (33.1 US fl oz)

### EN P55 PLUS

**Features:** A moderate cut polish with a high level of gloss when polished out. Treats and seals paintwork in only one working step. Leaves an intense shine and forms a long lasting protective layer against environmental influences.

**Uses:** Effectively removes mechanical car wash scratches and other imperfections from paint. For use on paintwork both old and new. Recommended for any paint type, with the exception of matte finishes.

**Directions:** Shake the container thoroughly before use. Clean the paint surface. For light to medium scratches, use the blue Perfection Polishing Pad (Art. 585.027195). For deep scratches, use the Top Wool Pad (Art. 585.300100). Spread polish evenly over the pad, and apply a small amount on the surface to be polished. Position the polishing pad flat on the surface and start the polisher at a speed of 1000 to 1500 rpm. Using steady pressure, work the pad over the polishing surface until all swirl marks and imperfections are removed. Remove all residue with a microfiber cloth.

This information is based on our experience. Preliminary tests are advised before use. For more details, see the technical data sheet.

### FR P55 PLUS

**Caractéristiques:** Un poli à coupe modéré avec un haut niveau de brillance lorsqu'il est poli. Traite et scelle la peinture en une seule étape. Laisse un éclat intense et forme une couche de protection durable contre les influences environnementales.

**Utilisations:** Élimine efficacement les rayures mécaniques et les autres imperfections de la peinture. Pour une utilisation sur la peinture ancienne ou nouvelle. Recommandé pour tout type de peinture, à l'exception de la peinture mate.

**Mode d'emploi:** Bien agiter le récipient avant utilisation. Nettoyer la surface de la peinture. Pour les rayures légères à moyennes, utiliser le Tampon de polissage Perfection bleu (Art. 585.027195). Pour les rayures profondes, utiliser le Tampon de laine (Art. 585.300100). Étaler le poli uniformément sur le tampon et appliquer une petite quantité sur la surface à polir. Positionner le tampon de polissage à plat sur la surface et démarrer le polisseur à une vitesse de 1000 à 1500 tr/min. En appliquant une pression constante, passer le tampon sur la surface de polissage jusqu'à ce que toutes les marques de tourbillon et les imperfections soient supprimées. Enlever tous les résidus à l'aide d'un chiffon en microfibre.

Cette information est basée sur notre expérience. Des tests préalables sont avisés avant l'utilisation. Pour plus de détails, voir la fiche technique.

**Not for retail sale/  
Pas pour la vente au détail**

**Art. 893.150955** 083

**Made in Germany/  
Fabriqué en Allemagne**

